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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyn ě v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2016 – 2019 
 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 16. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 27. 2. 2018 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. František Klimenda; Ing. Pavel Kraus; prof. Ing. Jan 
Mádl, CSc..; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; Bc. Sofie 
Žárská; 
Nepřítomni: Ing. Jan Kampo; PhDr. Jan Novotný, Ph.D 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení závěrečné zprávy o hospodaření za rok 2017 
5. Zrušení směrnice děkana č. 1/2016 Kamerový systém FVTM 
6. Schválení směrnice děkana č. 1/2018 Kamerový systém FSI 
7. Schválení návrhu Bc. a Mgr. Studijního programu Konstrukce a stavba strojů 
8. Informace o doplňujících volbách do AS FSI 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 8.30 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[91]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Blanka Skočilasová a Pavel Kraus. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[92]. 
 
Ad 4) Děkan prezentoval Akademickému senátu Výroční zprávu o hospodaření za rok 2017, 
kterou předložil ke schválení. 
 
Návrh usnesení [93]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2017 FVTM/FSI 
UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 



2 
 

Návrh byl schválen[93]. 
 
Ad 5) Děkan předložil žádost o zrušení Směrnici děkana č. 1/2016 Kamerový systém FVTM, 
tato směrnice bude po schválení AS FSI nahrazena SD č. 1/2018 Kamerový systém FSI, viz 
bod č. 6. 
 
Návrh usnesení [94]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje zrušení Směrnice děkana č. 1/2016 KAMEROVÝ 
SYSTÉM FAKULTY VÝROBNÍCH TECHNOLOGIÍ A MANAGEMENTU.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[94]. 
 
Ad 6) Děkan předložil ke schválení návrh Směrnice děkana č. 1/2018 Kamerový systém FSI. 
Tato směrnice byla aktualizována v názvu, a také došlo ke změně správce a odpovědné osoby. 
 
Návrh usnesení [95]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje návrh Směrnice děkana č. 1/2018 KAMEROVÝ SYSTÉM 
FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[95]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna přednesl žádost o schválení návrhu akreditace Bc. a Mgr. 
studijního programu Konstrukce a stavba strojů. Tato akreditace vzniká v rámci projektu 
„Univerzita 21. století – Kvalitní, moderní a otevřená instituce“. 
 
Návrh usnesení [96]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Záměr na akreditaci bakalářského a magisterského 
studijního programu Konstrukce a stavba strojů.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[96]. 
 
Ad 8) Senátor Jaromír Cais informoval o průběhu doplňujících voleb do AS FSI. Senát byl 
informován o harmonogramu voleb (od 1. 3. 2018 podávání přihlášek; 5. – 6. 4. 2018 volby 
do studentské komory). 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 9)  

a) Senátor Jaromír Cais se informoval na žádost čerpání z FRIM UJEP na hydroizolaci 
budovy NO, která se bude projednávat v AS UJEP. Děkan sdělil senátu, že tato žádost 
se týká pouze čerpání z FRIM UJEP, fakulta FSI se na financování nepodílí.  

b) Děkan informoval o stavu projektu CEMMTECH.  
Senát bere na vědomí. 

 
Ad 10) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 91 až č. 96.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Blanka Skočilasová, v. r.  

 Pavel Kraus, v. r. 
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V Ústí nad Labem dne 27. února 2018 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Výroční zpráva o hospodaření za rok 2017 
Příloha č. 2 SD č. 1/2016 Kamerový systém FVTM 
Příloha č. 3 SD č. 1/2018 Kamerový systém FSI 
Příloha č. 4 Návrh na akreditaci Bc. a Mgr. studijního programu Konstrukce a stavba strojů 


